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Beste partijgenoten,

BouwplannenBouwplannen
Het debat over de bouwplannen van provincie
en B & W voor KNSF-terrein en
Bloemendaler-polder heeft de afgelopen
maanden de agenda beheerst. Een eerste
reactie van onze partij was een enquete naar de
wensen van de Muidenaren betreffende
woningbouw op Muidens grond-gebied. Dit
gebeurde in de vorm van een straatenquete op
zaterdag 28 juni j.l. en een internetenquete op
de site van Muideninfo.nl.
Vervolgens kwam, in reactie op het uitblijven
van officiële informatie van de gemeente, het
pamflet van actiegroep de Nee-meermin. De
roep om verzet tegen grootschalige bouw van
kantoren en woningen ("Groot-Muiden") in dat
pamflet kreeg massale steun in de vorm van
meer dan dertienhonderd handtekeningen in de
kern van Muiden.
En toen was de raad aan zet. En dat werd
driemaal een volle kazerne, een gemeenteblad
met vragen en antwoorden en de ene motie na
de andere.

Fred Winnubst, een van de initiatiefnemers
van de Nee-meermin, legde vervolgens zijn
functies van afdelingsvoorzitter en toegevoegd

commissielid neer om als woordvoerder van de
Nee-meermin verder te kunnen gaan. We
hebben Geert van Duinen bereid gevonden zijn
werk voorlopig over te nemen. Fred Winnubst
is bereid als gewoon lid aan te blijven.
Hette Zijlstra heeft zijn functie van vice-voor-
zitter neergelegd.Hij heeft het voorzitterschap
van de MOR op zich genomen en acht die
twee functies niet te combineren. Hij blijft wel
aan als gewoon lid van het bestuur.
Emmy en Geert van Duinen zullen de maand
maart in Spanje doorbrengen. Na hun
terugkeer zal het bestuur u zo snel mogelijk
uitnodigen voor een ledenvergadering ter
verkiezing van een nieuw afdelingsbestuur.

In dit maartnummer van Trefpunt om te be-
ginnen een bijdrage van fractievoorzitter Jan
Hylkema over de voortgang in de besluitvor-
ming over KNSF en Bloemendalerpolder en
over het IJmeer.
De Provinciale Staten van Noord-Holland
tellen tegenwoordig zowel een Muiderberger
(Hette Zijlstra) als een Muidenaar (Wiebe de
Haan) onder de leden. Van de laatste weer een
bijdrage over wat de provincie voor ons
betekent, voor-namelijk gewijd aan
verkeerszaken:: Wat gebeurt er allemaal om
ons heen.

Europese Europese verkiezingen:verkiezingen:
10 10 junijuni  a.sa.s..
Medio maart komt het eerste campagnenieuws
los en kunnen we aan de gang. De PvdA doet
het de laatste tijd erg goed in de peilingen. Het
is nu zaak die peilingen om te zetten in een
goede verkiezingsuitslag. Het sleutelwoord is
opkomst, volgens de campagnecommissie. Hoe
krijgen we de PvdA-kiezers naar de stembus?
Bel of mail ons als u actief wilt meedenken
en meewerken aan deze campagne.

Tot slot nog de tekst van de Algemene
Beschouwingen 2003 van de PvdA, gehouden
door Jan Hylkema, met thema's die nog even
actueel zijn als toen hij ze uitsprak.

Reacties, aanvullingen, eigen bijdragen voor
Trefpunt liefst per e-mail, aan een van de
bijgevoegde adressen. Alvast onze dank!

Voor het bestuur,
Hans Kliphuis, secretaris
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Bericht van de Bericht van de fractie:fractie:

KNSF  en KNSF  en BloemendalerpolderBloemendalerpolder
Als Partij van de Arbeid hebben we vorig jaar
zomer een enquete onder de bevolking
gehouden. Met die enquete wilden we aan de
weet komen hoe de mensen in Muiden dachten
over het eventueel bebouwen van het KNSF-
terrein en de Bloemendalerpolder.
Het college kwam met een akkoord met de
provincie en de gemeente Weesp over de bouw
van 2000 woningen op het KNSF-terrein en
nog eens 500 in de Bloemendalerpolder voor
Muiden.

Als fractie hebben we ons vanaf het begin hard
gemaakt voor de wens van de bevolking.
Bouwen op het KNSF-terrein is OK, maar niet
massaal. Dankzij de steun die wij als fractie
kregen voor ons standpunt, maar natuurlijk
ook dankzij de steun voor de Nee-meermin,
hebben we de raad en later ook het college
ervan kunnen overtuigen dat plannen met 2000
– 2500 woningen niet welkom zijn in Muiden.

We staan nog steeds achter de sluiting van de
Kruitfabriek. En we zijn ook bereid daarvoor
wat bebouwing op het terrein toe te staan.
Maar we hebben in december nog via een
motie duidelijk gemaakt dat het niet zo kan
zijn dat we maar moeten bouwen om alle
kosten van de sluiting en de sanering van het
terrein te betalen. De explosieven die er nog
liggen zijn van het rijk. En ook de
verontreiniging van de bodem is veroorzaakt
toen de KNSF nog een staatsbedrijf was. Het
rijk mag dan ook gewoon meebetalen.

Hoe Hoe nu nu verder:verder:
De gemeente gaat samen met Weesp en de
provincie een visie op stellen voor zowel het
KNSF-terrein als de Bloemendalerpolder. Ook
wij hebben ons er hard voor gemaakt dat de
bevolking van Muiden inspraak krijgt in wat er
komt. Via de klankbordgroep, maar natuurlijk
ook via de fractie, die rekening zal blijven
houden met de mening van de leden van de
PvdA en de bevolking.

Wat Wat gaat gaat er met er met hethet
IJmeer IJmeer gebeurengebeuren
De gemeenten Amsterdam en Almere hebben
plannen ontwikkeld voor de verdere
woningbouw in Almere. Een deel van de
huizen wil men zelfs in het IJmeer bouwen.
Daarnaast wil men een zesbaansweg en een

spoorlijn door het IJmeer trekken. Eind vorig
jaar hebben wij een raadsbreed gesteunde
motie ingediend waarin de gemeente Muiden
uitspreekt dat wij tegen aantasting van het
IJmeer zijn. Wij zullen samenwerking zoeken
met andere partijen om onze standpunt
duidelijk te maken. Ook zullen we de natuur-
en milieubeweging benaderen om gezamenlijk
op te trekken en zo proberen te voorkomen dat
we helemaal ingebouwd worden door Almere
en Amsterdam.

Namens de fractie,

Jan Hylkema

• Het KNSF-terrein en de Bloemendaler-
polder
a. De Provincie heeft de taakstelling voor

het gebied teruggebracht van 5.000
naar 4.500 woningen.

b. Muiden laat weten dat inwoners zich
kunnen melden voor een klankbord-
groep, maar…als je direct of indirect
bij de Muidense politiek betrokken
bent, dan mag je niet meedoen. Ik
vraag mij af hoeveel “serieuze
kandidaten met maatschappelijk
draagvlak in onze ge-meente” dan nog
wel kunnen meedoen. En ik maar
denken dat we de inspraak serieus
willen nemen! Gelukkig krijg ik als
statenlid nog iets te zeggen over de
vaststelling van de startnotitie.

• Het Openbaar Vervoer in onze regio
a. Ter voorbereiding op de aanbesteding

van het Openbaar Vervoer (OV) in
deze regio (een taak van de Provincie)
is in samenwerking met het gewest
Gooi en Vechtstreek een eerste
conceptvisie met de pakkende titel
“Openbaar vervoer in beweging”
verschenen.

b. De eerste helft van dit jaar zal in het
teken staan van het formuleren van de

Op verzoek van het bestuur hierbij weer
een bijdrage van Wiebe de Haan over de
provincie en onze regio:

WAT GEBEURT ER ALLEMAALWAT GEBEURT ER ALLEMAAL
OM ONS HEEN?OM ONS HEEN?

Deel 2, de Provincie aan het woordDeel 2, de Provincie aan het woord
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wensen, waarna gewerkt gaat worden
aan het vast te stellen programma van
eisen. Op basis hiervan kunnen bus-
ondernemingen die belangstelling heb-
ben een offerte uitbrengen aan de
Provincie. In het eerste kwartaal van
2005 wordt duidelijk welke (nieuwe)
vervoerder voor de komende jaren het
busvervoer in deze regio mag gaan
verzorgen.

c. Er zijn grote zorgen over de kwaliteit
van het te verwachten aanbod van OV
in deze regio. Met name de kleinere
bus-lijnen staan onder druk; te weinig
reizi-gers en dus te duur.

d. Vanuit de PvdA zullen we ons in de
discussie binnen de Provincie inzetten
voor een zo goed mogelijk OV. Jullie
hulp is daarbij nodig. Suggesties voor
verbeteringen in welke vorm dan ook,
zijn bij mij van harte welkom. Laat
van je horen via mijn e-mail adres
wdhaan@ocenl.nl

• Het Integraal Ontwikkelingsplan
Almere
(of: als je nog geen zorgen hebt over alles
wat er om ons heen gebeurt en die ook niet
wilt hebben…lees dan vooral niet verder)
a. Dit plan (gemaakt in een co-productie

van VROM, Almere, Amsterdam en
de provincies Flevoland, Noord-
Holland en Utrecht) verscheen eind
vorige maand en is voor liefhebbers op
te vragen via e-mail adres
rob.vandervaart@minvrom.nl of te
downloaden via www.vrom.nl

b. Het plan laat zien hoe Almere, de
omgeving en de infrastructuur eruit
zien als het inwonertal groeit naar
400.000 in 2030-2040.

c. Een voor Muiden dominant element
daarin is een brugverbinding (auto en
trein boven elkaar) van Almere door
het IJmeer (ten zuiden van Pampus!)
naar IJburg, met een aftakking naar het
A1/A9 knooppunt Diemen. Een brug
van ruim 8 km op palen zo’n 35 meter
boven het water (wie sprak er ooit
over horizonvervuiling vanuit
Muiderberg door een paar
flatgebouwen bij de jachthaven in
Almere?).

d. Zolang een dergelijke verbinding er
nog niet is, zal alle
verkeersafwikkeling plaatsvinden via
de A6 en de A1 (dan wel hopelijk met
een aquaduct).

e. Het plan laat ook nog steeds een
buitendijkse ontwikkeling zien van
Almere in de richting van IJburg.

Samenvattend: lees en huiver!

• De Uitweg
(het manifest voor bereikbaarheid en
ruimtelijke kwaliteit van het gebied tussen
Amsterdam en Almere)
a. De dubbeldoelstelling was het

verbeteren van de bereikbaarheid
tussen A’dam/Schiphol en Almere/het
Gooi en het versterken van de
ruimtelijke kwaliteit van het landelijk
gebied.

b. Realiseren in de periode tussen 2010
en 2020.

c. Er is een keuze gemaakt voor de
“stroomlijn”-variant die er in grote
lijnen alsvolgt uit ziet:
à verbreding Hollandse Brug tot 3
rijstroken + 3 wisselstroken + 3
rijstroken
à verbreding A1 tot 4 + 4 + 4
rijstroken (combinatie A1/verlengde
A6)
à een aquaduct in de A1/A6 bij
Muiden
à vergroting capaciteit Gaasper-
dammerweg tot 3 + 2 + 3 rijstroken
à de Gaasperdammerweg wordt
verdiept aangelegd en deels
overkluisd.

• De CRAAG (Corridor Amsterdam
Almere ’t Gooi)
(ofwel…. wat doen we op korte termijn
aan een betere verkeersdoorstroming op de
A1)
a. Het invoeren van spitsstroken op de

A1 tussen Laren en Naarden/Bussum
door gebruik te maken van de
vluchtstroken.

b. Een verdubbeling van de bestaande
wis-selstrook op de A1 tussen
Muiderberg en de brug over het
Amsterdam-Rijn-kanaal.

c. Deze maatregelen moeten in 2006 ge-
reed zijn, met de wetenschap dat deze
extra wegcapaciteit in 2010 alweer
onvoldoende zal zijn.

Wiebe de Haan
Lid Provinciale Staten van Noord-Holland
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ALGEMENEALGEMENE
BESCHOUWINGENBESCHOUWINGEN
PVDA 2003PVDA 2003

Een van de doelstellingen die wij vorig jaar in
onze Algemene Beschouwingen hadden
aangegeven was dat wij de bevolking meer
wilden betrekken bij de besluitvorming. Aan
betrokkenheid van de burgers heeft het dit jaar
niet ontbroken. We hebben twee onderwerpen
gehad waarbij de bevolking zich duidelijk
heeft laten horen.

BurgerparticipatieBurgerparticipatie
We hadden eerst een bijeenkomst in de Rijver
over de afsluiting van de IJsselmeerweg. Meer
dan honderd mensen kwamen toen om hun
ongenoegen over de opstelling van de
gemeente Naarden kenbaar te maken. Als
gemeenteraad van Muiden waren we daar wel
een beetje jaloers op. Waarom kwamen er bij
ons de kazerne geen honderd bewoners. Welke
weg konden wij afsluiten om een volle kazerne
te krijgen? De avonden over duurzaam veilig
waren goed bezocht. De Sluisbrug afsluiten?
Waarschijnlijk staan er dan alleen maar
mensen te juichen. Ook geen volle zaal.

Ons college had het antwoord. Een convenant
met Weesp en de provincie om 2500 woningen
te gaan bouwen. 2000 op het KNSF-terrein en
nog eens 500 in het Muidense deel van de
Bloemendalerpolder. En dat gaf niet alleen een
volle kazerne. Nee, dat werd driemaal een
volle kazerne, plus een enquête, plus een
actiegroep en een handtekeningenactie.
Burgerparticipatie op en top. Voor sommige
misschien iets te veel. Als PvdA zijn we er blij
mee. De politiek leeft en het gaat er nu om de
mensen er bij te blijven betrekken.

VoorzieningenVoorzieningen
Als PvdA vinden we dat er op de schaal van
Muiden gebouwd moet worden, om ervoor te
zorgen dat jongeren en ouderen in onze ge-
meente kunnen blijven wonen. Ook willen we
dat bepaalde voorzieningen, zoals het winkel-
aanbod, op zijn minst niet verder
achteruitgaan.

Als we het gaan hebben over meer voor-
zieningen, zoals een rouwkamer of een post-
kantoor, dan zullen we ons wel moeten
realiseren dat hiervoor keuzes gemaakt moeten
worden. Ofwel een veel groter Muiden, of een
verdere verhoging van de belastingen.

Wat ons betreft moet in elk geval het huidige
niveau aan voorzieningen bewaard blijven.
Daarnaast willen we graag meedenken over
bijvoorbeeld een impuls voor het havengebied.
We denken hierbij aan mogelijkheden voor
een nautisch bedrijventerrein.

KNSF en KNSF en BloemendalerpolderBloemendalerpolder
Met het onderschrijven van de intentieover-
eenkomst heeft de hele raad begin dit jaar
aangegeven dat wij in principe voorstander
waren van het sluiten van de Kruitfabriek. Dat
hiermee hoge kosten gemoeid waren realiseer-
den wij ons ook en we zijn akkoord gegaan
met het uitvoeren van een onderzoek naar de
kosten van sluiting en het schoonmaken van
het terrein.

De uitkomsten van dit onderzoek (bekend
geworden als de zogenoemde “open
begroting”) hebben aangegeven dat de kosten
zeer hoog zijn en dat deze betaald zouden
kunnen worden met het bouwen van 2000
woningen in het gebied. Als PvdA hebben wij
direct aangegeven dat deze prijs ons te hoog is.
Ook andere partijen, zoals de provincie en het
rijk, moeten hun verant-woordelijkheid maar
eens nemen. Het grootste deel van de
verontreiniging is ontstaan toen het rijk
eigenaar of medeeigenaar was. De granaten die
er liggen zijn er niet door terroristen
neergelegd maar gewoon door het rijk. Wat
ons betreft is het dan ook: Den Haag ruim je
eigen rotzooi op.

De bevolking heeft gesproken: 80 procent is
tegen dit soort grootschalige woningbouw-
projecten. Is het gevaar nu geweken? Nee, we
hebben vorige week nog kunnen lezen dat de
provincie nog steeds 4500 woningen wil
neerzetten in Weesp en Muiden. Blijkbaar zien
ze in Haarlem niet in dat de bevolking dit niet
wil. In plaats van, zoals iedere provincie doet,
mee te betalen aan schoonmaken van het
gebied, wil de provincie ons opzadelen met
een grote VINEX-wijk. We begrijpen dat de
provincie meer bekendheid wil hebben, maar
deze manier van de publiciteit zoeken kunnen
wij niet waarderen.

De provincie gaat nu akkoord met het eerst
opstellen van een structuurvisie. Alleen wel
met een randvoorwaarde dat er 4500 woningen
komen. Daarnaast willen ze ook nog eventjes
in mei klaar zijn. Als PvdA willen wij alleen
maar meewerken als de harde eis van 4500
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woningen van tafel is en er ruime inspraak is
van de gemeenteraden en de bevolking. Het is
noodzakelijk dat we gelijk optrekken met
Weesp. Laten we de ruzies vergeten en gaan
samenwerken. Zo kunnen we voorkomen dat
er over ons wordt besloten.

Wij willen ons inzetten voor een kleine
woonwijk op het KNSF-terrein, met behoud
van de natuurwaarden van het gebied. Voor de
Bloemendalerpolder willen wij veel groen en
water en wat bebouwing bij het station van
Weesp. We gaan daarbij nog steeds uit van een
aquaduct voor de A1.

Het Het sociale sociale gezichtgezicht
van van NederlandNederland
Als gemeente krijgen we steeds meer taken
toe-bedeeld van de rijksoverheid. Dit gebeurt
zonder dat daarbij een sluitende financiële
regeling wordt gegeven. Verhoging van de
gemeentelijke belastingen is in vele gevallen
onvermijdelijk om tot een sluitende begroting
te komen.

Als PvdA zullen wij ons er sterk voor maken
dat er woningen zijn voor de minder
draagkrach-tigen in onze gemeente. Daarnaast
is behoud van goed openbaar vervoer en voor
een ieder het volledig kunnen blijven
deelnemen aan het verenigingsleven voor ons
essentieel.

Namens de fractie van de PvdA.

Jan Hylkema, voorzitter

4 december 2003

Adressen bestuur

Geert van Duinen, waarnemend voorzitter en
penningmeester
Tesselschadelaan 34, 1399 VP Muiderberg
Tel. 26 45 79
e-mail: geertvd@12move.nl

Hans Kliphuis, secretaris
Kloosterstraat 40, 1398 AM Muiden
Tel. 27 17 47
e-mail:
hans.kliphuis@student.uva.nl

Nicolien van Duinen, tweede secretaris
Flevolaan 2, 1399 HG Muiderberg
Tel. 26 21 63
e-mail: nic.vin@wxs.nl

Fred Winnubst, lid
P.C. Hooftlaan 39, 1398 XN Muiden
Tel. 26 49 75
e-mail: f.winnubst@planet.nl

Hette Zijlstra, lid
Badlaan 15, 1399 GM Muiderberg
Tel. 27 00 04
e-mail: hzijlstra@telebyte.nl

Eric Hoetmer, vertegenwoordiger van de
fractie (adres zie hieronder).

Adressen fractie

Jan Hylkema, voorzitter
Flevolaan 4,  1399 HG Muiderberg
Tel. 26 24 18
e-mail: jan.hylkema@hetnet.nl

Eric Hoetmer,
Meerkade 3,  1399 PL Muiderberg
Tel. 035 694 15 85

Adressen toegevoegde
commissieleden

Geert van Duinen (adres zie boven)

Anneke van de Berkmortel-Sas,
De Blauwe Wereld 36, 1398 EN Muiden
Tel. 26 48 91
e-mail: j.vd.berkmortel@hccnet.nl

Gregor Heemskerk,
Badlaan 18, 1399 GN Muiderberg
Tel. 26 28 58
e-mail: gregor@vanbenten.demon.nl

Wethouder

Cees Leupen,
Kalkovens 5, 1398 EK, Muiden
Tel. 26 40 69
e-mail: cjleupen@planet.nl

Leden in de PvdA-fractie van
Provinciale Staten Noord-Holland

Hette Zijlstra (adres zie boven)

Wiebe de Haan,
Kerkstraat 10, 1398  Muiden
e-mail: wdhaan@ocenl.nl


